

**ALABAMA FEDERATION OF FRENCH CLUBS**  
**FRENCH CONVENTION 2023-2024**

*Le Sport : À vos marques, prêts, partez !*

**INDIVIDUAL ORAL**

**LEVEL 2 – Kylian Mbappé**



Kylian Mbappé est un footballeur français parmi les mieux payés du monde. Il est né le 20 décembre 1998 à Paris. À 12 ans, il est sélectionné pour s'entraîner à l'Institut national du football de Clairefontaine. Il sera sélectionné deux fois en équipe de France des moins de 17 ans. Il gagne le championnat de France à 18 ans et devient champion du monde à 19 ans. Aujourd'hui, à 25 ans, il joue au poste d'attaquant pour le Paris Saint-Germain et l'équipe nationale de France. Mbappé est connu pour sa vitesse. Il est aussi le plus jeune joueur à inscrire 100 buts en professionnel. Hors du terrain, il rêve de créer un collège et un lycée privé, pour inspirer la nouvelle génération.

---

*Kylian Mbappé is a French soccer player who is among the best paid in the world. He was born December 20, 1998, in Paris. At 12 years old, he was chosen to train at the National Soccer Institute of Clairefontaine. He will be selected twice for the U17 French team. He wins the French championship at 18 years old and becomes a world champion at 19 years old. Today, at 25 years old, he plays in the attack position for the Paris-Saint-Germain team and the French national team. Mbappé is known for his speed. He is also the youngest player to log 100 goals in professional play. Off the field, he dreams of creating a private middle and high school in order to inspire the next generation.*